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Her er uttale frå rådet, men har ikkje fått lagt det inn i ephorte enda:

Rådet fekk seg førelagt rapport/utkast/kartlegging av universell utforming på ferjekaiar i Hordaland.
Kartlegginga viser at ferjekaiane er tilrettelagt for bilistar, men ikkje for gåande, syklande, rørslehemma
og andre med nedsett funksjonsevne. For desse gruppene er det vanskeleg å orientere seg og bevege
seg grunna manglande oppmerking eller manglande fortau. Busshaldestoppa ved ferjekaiane har svært
variert standard. Rådet etterlyser ein tidsplan med prioritering for oppgradering av alle ferjekaiane i fylket
til universell utforming.
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Hei!
Var saken oppe på møtet i rådet?
Kommer det en uttale? 
Vi skal til å lukke rapporten, da den skal  brukes som grunnlag i arbeidet med nye ferjeanbud.
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